
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 11/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 286/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση οικονομικής ενίσχυσης του 
Παραδοσιακού Ομίλου Φιλίππων Βέροιας 
και ψήφιση πίστωσης. 

 
       Σήμερα 9 Μαϊου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5-5-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 
                 Παρόντες                                            Aπόντες                     Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                             Πάρεδροι 
1. Χ. Γεωργιάδης Γ. Τροχόπουλος Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης   Κ. Μιχαηλίδης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Π. Ποταμόπουλος 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Γ. Μανακούλης 
8. Ε. Γουναράς    
9. Ι. Ακριβόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι 

κ.κ. Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Π. Πιτούλιας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 280/2005 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Ι. Κουρουζίδης, 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης, Γ. 

Ορφανίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 281/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Σ. Κρομμύδας, Ι. Κουρουζίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 282/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Δελαβερίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 283/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι. Καλαϊτζίδης, Δ. Δάσκαλος, Σ. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Τσιάρας, Π. Ποταμόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 284/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Δημούλα, Χ. Φουρνιάδης, Χ. 
Ουσουλτζόγλου, Η. Σοφιανίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 

21. Μ. Γαβρίδης 7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 285/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. 
Φουρνιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 286/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Μ. Δημούλα, Χ. Ουσουλτζόγλου, Η. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. 
Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.  287/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Β. 
Γιαννουλάκης, Μ. Δημούλα. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 288/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Β. 
Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 289/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 292/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ. 
Μηλιόπουλος. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 296/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. 
Πουλασουχίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 297/2005 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 299/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 300/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 306/2005 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Δελαβερίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Α. Τσιάρας 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 



 
 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 26-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με το από 15-4-05 έγγραφό του ο Παραδοσιακός Όμιλος Φιλίππων Βέροιας 
μας ενημερώνει ότι στις 28 και 29 Μαΐου 2005 θα διοργανώσει τον ετήσιο 
Μαραθώνιο Αγώνα Ιππικής Αντοχής και ζητά από τον Δήμο Βέροιας οικονομική 
ενίσχυση για την κάλυψη των εξόδων της παραπάνω διοργάνωσης το συνολικό 
κόστος της οποίας ανέρχεται σε € 1.500,00. 

Με τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) που 
αναφέρει ότι ΄΄Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου είναι δυνατή η 
παροχή χρηματικών επιχορηγήσεων σε αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, που 
έχουν την έδρα τους στο Δήμο ή την Κοινότητα. Η απόφαση λαμβάνεται εφ’ όσον η 
οικονομική κατάσταση του Δήμου ή της Κοινότητας το επιτρέπει και έχει εγγραφή 
πίστωση  στον προϋπολογισμό για το σκοπό αυτό, που σε καμία περίπτωση δεν μπορεί 
να υπερβαίνει το ένα εκατοστό (1/100) των τακτικών εσόδων του΄΄. 
            Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00 / 6734 
΄΄Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Συλλόγους και Σωματεία΄΄ υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση ύψους  € 60.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 54.000,00.        

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της οικονομικής ενίσχυσης του Παραδοσιακού 
Ομίλου Φιλίππων Βέροιας για την κάλυψη των εξόδων διοργάνωσης του ετήσιου 
Μαραθώνιου Αγώνα Ιππικής Αντοχής ψηφίζοντας και τις σχετικές πιστώσεις σε 
βάρος του ανωτέρω  Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους. 
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 5-5-2005 εισήγηση της 
επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα 
την έγκριση της οικονομικής ενίσχυσης στον Παραδοσιακό Ομιλο Φιλίππων Βέροιας 
με το ποσό των 500,00 €. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Σακαλής: Ο Παραδοσιακός Ομιλος Φιλίππων Βέροιας, στις 28 – 29 Μαϊου θα 
διοργανώσει στην πόλη μας μαραθώνιο αγώνα ιππικής αντοχής και ζητάει από τον 
Δήμο οικονομική ενίσχυση 1.500,00 ευρώ για κάλυψη των εξόδων του. Η Επιτροπή 
αποφάσισε ομόφωνα να δοθούν 500,00 ευρώ. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Αν δεν κάνω λάθος ο Παραδοσιακός Ομιλος Φιλίππων 

Βεροίας εμφανίστηκε πρώτη φορά. Ξέρετε πότε ιδρύθηκε, πόσα μέλη και ποιες 
δραστηριότητες έχει; 

Σακαλής: Το καταστατικό δεν το έχω εδώ αλλά ιδρύθηκε φέτος και στην 
επόμενη συνεδρίαση θα δείτε ότι υπάρχουν και νέοι σύλλογοι. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Πουλασουχίδης: Είπαμε ότι κανόνας των επιχορηγήσεων του Δήμου είναι η 

δράση κάποιων συλλόγων και σωματείων στην πόλη της Βέροιας. Εδώ έχουμε το 
φαινόμενο ότι φέτος ιδρύθηκε και φέτος ζητάει οικονομική ενίσχυση. Είναι αντίθετο 
σ΄ αυτό που προβλέπει ο κώδικας στα έσοδα του Δήμου το να επιχορηγηθεί αυτό το 
σωματείο που δεν το ξέρουμε ακόμη δηλ. τι δράση και τι διάρκεια θα έχει και τι 
σκοπούς θα αναπτύξει. Πρέπει λοιπόν να πάει στις τακτικές επιχορηγήσεις για να 
δούμε αν τακτικά δικαιούται γιατί μία δράση και εκδήλωση που γίνεται πρώτη φορά 
από ένα σωματείο που δεν το έχουμε ξαναδεί, εγώ δεν μπορώ να την ψηφίσω. 



 
 
Δελαβερίδης: Λέγατε πολλές φορές σε παρόμοιες περιπτώσεις πως δεν ξέρετε 

τις δράσεις του Συλλόγου, ας κάνει κάποιες δραστηριότητες και στη συνέχεια ας 
έρθει να ζητήσει χρήματα. Μ΄ αυτό το σκεπτικό πώς αυτή τη στιγμή έρχονται και 
ζητάνε. Γι’ αυτό είπα προηγουμένως να κάνετε την κατανομή για όλους κι εφόσον 
περισσέψουν, από το 10%, δώστε και σ΄ αυτούς τους συλλόγους, δώστε κίνητρο για 
να ξεκινήσουν τις δραστηριότητές τους. Ετσι γίνεται η κατανομή και όχι κατά 
βούληση. Όπως είπε και ο συνάδελφος, αφού στο επόμενο δημ. συμβούλιο θα έρθουν 
οι κατανομές, γιατί βιαζόμαστε και δίνουμε  έκτακτες οικονομικές ενισχύσεις και 
μετά θα δώσουμε άλλες τόσες; 

Γκαμπέσης: Τα τελευταία χρόνια ασχολούνται αρκετοί συμπολίτες με τα 
άλογα και άσχετα αν αυτός ο σύλλογος συμμετέχει πρώτη φορά σε εκδηλώσεις, σε 
πολλές δημοτικές εκδηλώσεις όπως π.χ. τα Φώτα, στα καρναβάλια συμμετείχαν φίλοι 
των αλόγων που έδωσαν ένα ωραίο χρώμα. Είναι καινούριος σύλλογος αλλά επειδή 
έχουν πολλά έξοδα, αυτό το χόμπυ είναι ακριβό αλλά βέβαια βοηθάει τα παιδιά και 
τους ανθρώπους που ασχολούνται μ΄ αυτά να ξεφύγουν από πολλά άλλα κακά που 
έχει σήμερα η σύγχρονη κοινωνία, θεωρώ ότι πρέπει να τους βοηθήσουμε και είμαι 
σίγουρος πως κάποτε κι αυτοί θα βοηθήσουν τον Δήμο μας με διάφορες συμμετοχές 
τους σε εκδηλώσεις του Δήμου. Θα πρότεινα το ποσό των 1000,00 ευρώ για πρώτη 
φορά στον συγκεκριμένο Σύλλογο για να κάνει με αξιοπρέπεια τις εκδηλώσεις που 
έχει αναλάβει. 

Μιχαηλίδης: Δεν θα μιλούσα αν δεν ήταν έτσι διαμορφωμένη η εισήγηση της 
Επιτροπής. Καταρχήν θα πρέπει να γίνει σαφές ότι δεν επιχορηγούμε τους αναβάτες 
των αλόγων αλλά συλλόγους κι επειδή πρόκειται για σύλλογο δεν θα ήμουν αντίθετος 
σ΄ αυτή την ιστορία αν δεν υπήρχε «δεδικασμένο» με την έννοια ότι οφείλουμε να 
κρατάμε μία ίση απόσταση απ΄ όλους τους συλλόγους και δη τους νεοσύστατους. 
Ειλικρινά αισθάνομαι άβολα γιατί είχα εισηγηθεί σε παρόμοιο αίτημα του συλλόγου 
Νέων της Μέσης κάποιο ποσό για επιχορήγησή του και ο κ. Δήμαρχος μου είχε 
απαντήσει πως επειδή είναι νεοσύστατος σύλλογος δεν θα μπορούσε να επιχορηγηθεί 
από τον  Δήμο εάν πρωτίστως δεν παρουσιάσει ένα πρόγραμμα και μία δράση. Θα 
ήμουν λοιπόν σήμερα υπόλογος αν δεχόμουν να επιχορηγηθεί ένας άλλος σύλλογος 
που βέβαια δεν έχω τίποτα με τα μέλη του, με το ίδιο σκεπτικό χωρίς δηλ. να κάνει 
καμία δράση ή εκδήλωση του δίναμε χρήματα. Γι’ αυτό είμαι αντίθετος με την 
Επιτροπή και φαντάζομαι και ο Δήμαρχος θα είναι αντίθετος με την επιχορήγηση 
στην παρούσα φάση τουλάχιστον. 

Σακαλής: Ακούσαμε τώρα πως πέρυσι ο Σύλλογος Μέσης, παρόλο που δεν 
είχε καμία δράση, ζήτησε οικονομική ενίσχυση για τις δραστηριότητές του. Ο 
συγκεκριμένος σύλλογος έχει προγραμματίσει δραστηριότητα στις 28 και 29 Μαϊου 
θα κάνει μαραθώνιο αγώνα ιππικής αντοχής στο Ανω Σέλι και ζητάει κάλυψη των 
εξόδων αυτής της διοργάνωσης. Επομένως είναι δύο ανόμοια θα έλεγα θέματα. 

Μιχαηλίδης: Όταν ήταν κε Σακαλή εκείνο το θέμα στην ημερήσια διάταξη δεν 
ήσασταν αντιδήμαρχος και προφανώς δεν θυμάστε καλά γιατί ο εν λόγω σύλλογος 
είχε ζητήσει χρήματα για συγκεκριμένη δράση. Είναι ακριβώς η ίδια περίπτωση και 
θα είμαστε υπόλογοι κε Δήμαρχε αν τυχόν δώσουμε χρήματα στον ένα σύλλογο και 
όχι στον άλλον. Πιστεύω ότι πρέπει να είμαστε έντιμοι και να κρατάμε ίσες 
αποστάσεις. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Γκαμπέση; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 

Α. Γκαμπέσης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Σ. Μηλιόπουλος, Α. 
Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης. 



 
 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & 
Νεολαίας του Δ.Σ.; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. 
Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. 
Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Β. Ρήσσου, Κ. 
Χιονίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κ. Πουλασουχίδη, όπως 
υποστηρίχθηκε και από τον κ. Γ. Μιχαηλίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν οι σύμβουλοι Γ. Μιχαηλίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης. 
  Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 26-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου.  
2.- Την από 15-4-2005 επιστολή του Παραδοσιακού Ομίλου Φιλίππων Βέροιας. 
3.- Την από 5-5-2005 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005 και στον Κ.Α 00/6734 
«Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Συλλόγους και Σωματεία» υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση. 
5.- Τις προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν κατά τη συζήτηση 
του θέματος. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του Παραδοσιακού Ομίλου Φιλίππων 
Βέροιας με ποσό € 500,00, για την κάλυψη μέρους των εξόδων της διοργάνωσης του 
ετήσιου Μαραθώνιου Αγώνα Ιππικής Αντοχής στις 28-29 Μαΐου 2005 στη Βέροια. 
 Β) Ψηφίζει ποσό € 500,00 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 00/6734 
««Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Συλλόγους και Σωματεία»» του προϋπολογισμού 
του Δήμου έτους 2005 για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  286 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Γουναράς Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-5-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


